
PROTOKÓŁ NR XLVI/2021 

z sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

z dnia 28 maja 2021 r. 

 

 Z uwagi na pandemię obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym  

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego, ul. Jana Głogowskiego 3/5, 

rozpoczęły się o godz. 14.03. 

 

W sesji udział wzięli: 

 

1. Radni RM –zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1a i 1b do 

protokołu) 

2. Prezydent Miasta – Jarosław Górczyński 

3. Wiceprezydent Miasta – Piotr Dasios 

4. Wiceprezydent Miasta – Dominik Smoliński 

5. Skarbnik Miasta – Sławomir Kijak 

6. Sekretarz Miasta – Anna Niedbała 

 

Nieobecni radni: Mateusz Czeremcha, Marek Giemza, Aron Pietruszka,  

Kamil Stelmasik, Włodzimierz Stec, Daniel Strojny, Bożenna Morycińska. 

 

Ad I/Otwarcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego – stwierdzenie 

quorum: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dzień dobry Państwu! Otwieram 

XLVI nadzwyczajną sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Najpierw 

dokonam sprawdzenia listy obecności z uwagi na to, żeby stwierdzić, czy mamy 

dzisiaj wymagane kworum, by podejmować prawomocne uchwały. Odczytuję 

nazwisko Państwa, nazwiska Państwa, a Państwo potwierdzacie swoją 

obecność. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem obecna. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur. 

Radny A. Głąb – Artur Głąb, obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, obecny. Dzień dobry Państwu. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dzień dobry. Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz.  

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  
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Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem obecna. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin.  

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem obecny.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem obecny. Dzień dobry Państwu. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem obecna. Dzień dobry Państwu.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Irena Renduda-Dudek, jestem 

obecna. Sajda Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Strojny Daniel. Nie mamy Daniela. 

Woźnicka Marta Kuzdak. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, obecna. Witam 

Państwa serdecznie. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem obecny. Dzień dobry Państwu.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem obecny. Witam Państwa bardzo 

serdecznie. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że posiadamy 

wymagane kworum, by podejmować prawomocne uchwały. Artur Zawadzki 

kiwa do mnie, ale powinien powiedzieć, że jest obecny. 

Radny A. Zawadzki – Nie zostałem wyczytany, przepraszam. Artur Zawadzki, 

obecny. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Zawadzki. Może nie słyszałeś 

Kolego Radny? Wszyscy już zostali odczytani. Posiadamy wymagane kworum, 

by podejmować prawomocne uchwały.  

I przechodzimy dalej do realizacji porządku naszej sesji. Na wstępie witam 

radnych Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Witam Prezydenta Miasta, 

Pana Prezydenta Jarosława Górczyńskiego. Witam Panów Wiceprezydentów: 

Piotra Dasiosa i Dominika Smolińskiego. Witam Sekretarz Miasta Annę 

Niedbałę oraz Skarbnika Sławomira Kijaka, a także wszystkich Państwa, którzy 

przybyli na obrady dzisiejszej sesji, a także internautów, którzy śledzą obrady 

dzisiejszej sesji. Szanowni Państwo, jak zwykle przypominam Państwu o tym, 

że istnieje ochrona danych osobowych. A więc, wymieniając nazwisko swoje, 

adres swój pamiętajmy o tym, że jest sesja transmitowana. Obrady są 

transmitowane, ale nie wymagane są oświadczenia od Państwa, ponieważ 

jesteśmy osobami publicznymi, żeby ujawniać swoje dane osobowe. Natomiast, 

jeżeli będziecie chcieli używać nazwisk osób trzecich, niestety trzeba mieć 

zgodę tych osób na to, żeby podawać ich dane osobowe. Więc przypominam 

Państwu. Ponadto, Szanowni Państwo, weszło w życie rozporządzenie  

z  4 kwietnia 2020 r. o dostępności cyfrowej stron internetowych innych 

aplikacji mobilnych podmiotów publicznych oraz dyrektywa Parlamentu 
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Europejskiego z dnia 26 października 2016 r., gdzie wszystkie materiały 

publikowane na stronach samorządu terytorialnego są przystosowane dla osób 

niepełnosprawnych. Zgodnie z ww. aktami prawnymi nagrania obrad sesji Rady 

Miasta będą uzupełniane o napisy dla osób niesłyszących.  

Po tych informacjach przechodzimy do II punktu porządku, a mianowicie 

przedstawienie porządku obrad. 

 

 

Ad II/Przedstawienie porządku obrad: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –Czy Państwo mają uwagi do 

zaproponowanego porządku? Proszę Radną Grażynę Maj.  

Radna G. Maj – Pani Przewodnicząca! Panie Prezydencie! Szanowna Rado! 

Mam ogromną prośbę o zamianę punktu III z IV. A uzasadniam tę prośbę tym, 

ponieważ jestem powołana przez Centralną Komisję Egzaminacyjną do 

sprawdzania matur i o 15.30 muszę być w Kielcach. Wiem, jak ważne są to 

punkty, zarówno III jaki i IV, ale chciałabym uczestniczyć w procedowaniu 

uchwał i w głosowaniu nad tymi uchwałami. I uczestniczyć również  

w "Raporcie o stanie gminy", ale będę musiała opuścić Radę, no troszeczkę 

wcześniej ze względu na to, że mamy szkolenie prowadzone właśnie przez 

Centralną Komisję Egzaminacyjną. Bardzo proszę o pozytywne rozpatrzenie 

mojej prośby. Bardzo dziękuję.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – To znaczy, chciałabym zapytać: 

Panie Prezydencie, jak długo będzie trwała prezentacja? Bo dzisiaj Szanowni 

Państwo Radni jest tylko prezentacja Pana Prezydenta jeśli chodzi o raport. 

Natomiast, dyskusja wnikliwa odbędzie się na sesji absolutoryjnej. A zatem 

wszystko tylko zależeć będzie od tego, jak długo Pan Prezydent będzie omawiał 

główne tezy raportu. I być może się wtedy wyrobimy w czasie, nie zmieniając 

porządku obrad. Słucham, Panie Prezydencie – jak długo będzie ewentualnie 

Pan referował?  

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Panie, Panowie 

Radni! Szanowni Goście! Drodzy Internauci! Każdy z nas zdawał maturę, każdy 

z nas wie, jakie to jest przeżycie. Wychodząc naprzeciw Pani Radnej Grażynie 

Maj skrócę do minimum. Raport jest 254 strony. Spróbuję to przedstawić  

w telegraficznym skrócie, skupić się na najważniejszych, najistotniejszych 

zagadnieniach. Państwo ten raport dostaliście. Będzie czas na jego analizę  

w zaciszu domowym. I myślę, że dyskusja wtedy na kolejnej sesji zwyczajnej  

w czerwcu i wtedy, jak gdyby duża wypowiedź moja. Natomiast dzisiaj bym się 

skupił w jak najkrótszym terminie. Tym bardziej, że sesja nadzwyczajna  

i rozumiem też tutaj każdy z Państwa ma swoje zawodowe obowiązki. A tu 

jeszcze raz z sympatią podejdę do tematu maturzystów. Wszyscy pamiętamy. 

Życzyć tylko Pani Radnej, aby to były dobre oceny, aby ci nasi maturzyści zdali 

dobrze, i aby tych zdających było najwięcej. Bo jak patrzymy na matury 
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ubiegłoroczne, to 25% maturzystów miało problemy ze zdaniem. Tak, że 

postaram się skrócić minimalnie, żeby nie przeciągać sesji dzisiejszej. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Pani Grażyna, czy 

Panią Grażynkę zadawala ta wypowiedź Pana Prezydenta?  

Radna G. Maj – Bardzo dziękuję, Panie Prezydencie, będę starała się jak 

najlepiej sprawdzić, żeby maturzyści zdali i zdobyli jak najwyższe punkty. 

Bardzo dziękuję.  

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Dziękuję w imieniu maturzystów. Dziękuję 

bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Czyli Pani Radna wycofuje ten 

swój wniosek odnośnie zmian w porządku?  

Radna G. Maj – Tak, dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję w takim razie. Dziękuję. 

 

Radni Rady Miasta obradowali według zaproponowanego porządku obrad: 
 

II. Przedstawienie porządku obrad. 

III. Raport o stanie gminy. 

IV. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) określenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy,  

2) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz 

wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego, 

3) wyrażenia zgody na bezprzetargowe wynajęcie nieruchomości, 

4) zbycia nieruchomości, 

5) zbycia części nieruchomości, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r., 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021 – 2029. 

V. Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 
 

 

Ad III/ Raport o stanie gminy: 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – W takim razie realizujemy, jeśli 

nie ma innych uwag do porządku, to przechodzimy do punktu III porządku: 

"Raport o stanie gminy" (załącznik nr 2 do protokołu) . I tutaj zgodnie z art. 

28aa ustawy o samorządzie gminnym, na dzisiejszej sesji Rady Miasta, 

Prezydent Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego przedstawi "Raport o stanie 

gminy", który będzie swoistym podsumowaniem jego działalności w roku 2020. 

Natomiast my rozpatrzymy "Raport o stanie gminy" na sesji absolutoryjnej, jak 

wspomniałam, która odbędzie się w czerwcu. Jednakże w tej chwili, termin 
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jeszcze nie jest precyzyjnie ustalony. A więc, Panie Prezydencie, zapraszam do 

opowiedzenia Radnym o tym, co działo się, i jakie dokonania były w mieście  

w 2020 r. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Pani Przewodnicząca! Zanim przejdę do 

raportu, to jeszcze pozwolę sobie złożyć wszystkim Państwu, wszystkim 

radnym, wszystkim osobom związanym z samorządem najserdeczniejsze 

życzenia. Wczoraj mieliśmy Międzynarodowy Dzień Samorządu. Chcę z tego 

miejsca podziękować Państwu za współpracę. Życzyć wszystkim nam 

wytrwałości w pracy na rzecz lokalnej społeczności, życzyć uznania w oczach 

naszych mieszkańców, naszych wyborców. Życzyć Państwu, abyście mieli tylko 

same pozytywne relacje i abyście mogli przekładać wasze wnioski na konkretną 

realizację. Z tego miejsca jeszcze raz wszystkim Państwu dziękuję i myślę, że 

takie życzenia dla wszystkich jak najbardziej się należą. Pani Przewodnicząca, 

na Pani ręce też te życzenia dla tych radnych, którzy są nasi dzisiaj nieobecni  

z wielu powodów. Jeszcze raz dziękuję i płynnie przechodzę do raportu.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękujemy bardzo za życzenia. 

Myślę, że na pewno będziemy się starać nie mniej, niż dotychczas by realizować 

to, do czego nas zobowiązali mieszkańcy. 

Prezydent Miasta – J. Górczyński – Szanowni Państwo! Dzisiaj mamy 

przyjemność przedstawić to, co zdarzyło się w roku ubiegłym. A rok ubiegły to 

wyjątkowy czas dla wszystkich. Czas, który zmusił do przewartościowania 

wielu zasad, zmusił do zmiany podejścia do życia. Pandemia koronawirusa 

zmieniła nasze życie. I część tych zmiany będzie taka trwała, wpisana na stałe. 

Więc mogę powiedzieć, że miasto Ostrowiec Świętokrzyski w dobie tej 

pandemii postarało się wyjść naprzeciw oczekiwaniom naszych mieszkańców  

i pokazało siłę samorządów w kraju naszym. Dlatego, że okazuje się, że w dużej 

mierze możemy liczyć sami na siebie, przede wszystkim. I tutaj to wsparcie do 

naszych jednostek, do naszych osób i firm, które są zlokalizowane, bo bez tego 

wsparcia niewiele by się udało zrobić. W skrócie, jak spojrzycie Państwo na 

udział Gminy w podatku PIT  2019 do 2020, to pandemia pokazuje jedną rzecz 

– zamknięcie wielu dzielnych gospodarek, zamknięcie wielu obszarów 

spowodowało ubytek w PIT-cie i to taki znaczący ubytek. Spadek rok do roku 

prawie 2,43%, ale biorąc pod uwagę, że te spadki były też w kolejnych  

w poprzednich latach, więc no jest taka recesja, jeżeli chodzi o pozycję 

dochodów. I co jest charakterystyczne, że mimo tego spadku w Ostrowcu 

Świętokrzyskim nie wyhamowaliśmy remontów, inwestycji i to wszystko 

funkcjonowało. To już było. Państwo to widzieliście, więc ja się nie powtarzam 

specjalnie. Zdobyliśmy duże uznanie w gremiach naszych krajowych, bo 

niewiele miast się zdecydowało na tak szeroką pomoc, na tak wiele inicjatyw: 

18 inwestycji – 60 milionów. Część zrealizowana, część w trakcie realizacji. 

Widać na każdym osiedlu, widać w wielu miejscach. W szczególności układ 

drogowy. Nie wyczytuję. Myślę, że Państwo widzicie na każdym osiedlu.  

Tu przypomnę tylko w skrócie: woda za 1 zł, czynsz za m2, pomoc dla firm, 
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zwolnienie od podatku od nieruchomości – to było coś, co bardzo mocno, że tak 

powiem, pomogło firmom, ulżyło. I myślę, że ta decyzja o tym, że wspólnie  

z Państwem Radnymi nie podnieśliśmy szósty rok z rzędu podatków, to też 

wspiera lokalną przedsiębiorczość. Wsparliśmy się też  lokalnymi firmami: 

przemysł szwalniczy – kiedyś potęga Ostrowca Świętokrzyskiego. Dobrze, że te 

firmy jeszcze funkcjonują, wspieramy się wzajemnie. Podziękowania dla 

wszystkich firm szwalniczych w Ostrowcu, które nas wsparły w tym czasie. 

Dziękuję naszym jednostkom, w szczególności spółkom miejskim, Zakładowi 

Usług Miejskich, jednostkom, które podlegają pod miasto, bo dużym wysiłkiem 

te jednostki, w tym ubiegłym roku mocno nas wspierały.  

Drodzy Państwo! Nie czekaliśmy specjalnie na wiele inicjatyw. Chodziliśmy 

sami z wieloma pomysłami. Znalazło to uznanie, tak jak powiedziałem 

wcześniej, w wielu  gremiach. Zobaczcie Państwo, ile zarządzeń, ile uchwał 

było podjętych. Są takie gminy, które w ogóle nie zwalniały z podatku. Są takie 

miasta, które i gminy, które nie wzięły pod uwagę nawet tego, że restauracje, 

czym sale fitness, czy inne obiekty były zamknięte i nie zwalniały takich 

przedsiębiorców. No niestety, to wszystko zależy od indywidualnego podejścia 

tych lokalnych struktur, włodarzy. W Ostrowcu poszliśmy bardzo szeroko, 

bardzo mocno. Ale wspieramy przedsiębiorstwa od lat i myślę, że to jest to coś, 

na co warto zwrócić uwagę. Siłą Ostrowca – mikroprzedsiębiorstwa, bo 7 369 

takich mikroprzedsiębiorstw plus pozostałe firmy – nie wyczytuję – macie 

Państwo to w materiałach. Dbamy i o tych mikro, i o tych największych,  

i dywersyfikujemy swoje, jak gdyby możliwości poprzez to, że ten przemysł jest 

rozproszony. Nie jesteśmy tylko zależni od jednego dużego przedsiębiorcy, 

jakim jest CELSA Huta. Tu mamy tereny inwestycyjne, one się zmieniają  

z każdym miesiącem. Mam przyjemność wizytować, obserwować. W lipcu 

dzięki współpracy z Miejskim Zakładem Komunikacji – tu podziękowania dla 

panów z Zarządu i dla pracowników – otwieramy tam regularne linie 

komunikacyjne na tą strefę. Widać, że przedsiębiorcy wybudowali swoje firmy, 

zatrudniają ludzi i ci pracownicy tam będą pracować i zarazem dojeżdżać. 

Sprzedaliśmy sporo firm i co charakterystyczne – 60% tych –  sprzedaliśmy 

sporo terenów, ale 60% firm, które tam nabyły decyduje się na rozbudowę.  

I w tej chwili, już miło mi jest, kiedy nowo wybudowana hala, oddana  

w ubiegłym roku, już jest za chwilę rozbudowywana. To świadczy, że ten 

przedsiębiorca miał dobry pomysł, że firma mu idzie, i że potrzebuje 

dodatkowych hal, dodatkowych powierzchni produkcyjno-magazynowych.  

I powiem z przyjemnością, dla ewentualnych niedowiarków, zapraszam 

serdecznie na wizytę na tereny – ostrowieckie tereny przemysłowe. Nie 

wymieniam z nazw firm. Te firmy są już tam ulokowane. Naprawdę możemy się 

poszczycić, że to, że kiedyś miasto zdecydowało się na zakup 25 ha, podzieliło  

i ma dzisiaj efekty w postaci nowych firm. Poprawa atrakcyjności inwestycyjnej 

miasta. Kolejne rzeczy, które się w tej chwili fizycznie dzieją. Budowa drogi od 

11 Listopada do ul. Samsonowicza. To jest w dziewiczym terenie za nową bazą 
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MZK, którą też w tej chwili projektujemy. Chcę podziękować za współpracę 

Państwu z Zarządu Powiatu naszego, dlatego, że bardzo dobra współpraca.  

W tej chwili Pani Starosta Marzena Dębniak – decyzja o przetargu na 

skrzyżowanie Samsonowicza i 11 Listopada. Za chwilę będzie tam nowy układ 

komunikacyjny, nowe rondo. Wspieramy się wzajemnie. Zmienia się to  

w dobrym tempie. Miasto w dobie pandemii – chcę pokazać tutaj ocenę firm 

naszych zlokalizowanych w Ostrowcu Świętokrzyskim. Nie wymieniam z 

imienia i nazw, ale te firmy pokazały bardzo dobre przychody. Bardzo dobre 

zyski. Życzyć im tylko takiej kondycji w kolejnych latach. Byliśmy wspólnie 

inicjatorami takich inicjatyw sięgających po środki norweskie. Dziękuję 

współpracownikom z Urzędu Miasta, w szczególności, tutaj Wiceprezydent 

Dominik Smoliński, Wiceprezydent Piotr Dasios i nasi urzędnicy, bo tu było 

duże zaangażowanie. Bardzo dobra ocena nasza przez jednostki zewnętrzne. 

Czekam z niecierpliwością na konkretne decyzje. Widzimy, jakim 

zainteresowaniem cieszyły się te debaty o przyszłości. Ile było komentarzy. 

Warto rozmawiać, warto debatować, warto się wspierać. Strategia Rozwoju 

Ostrowca, to jest dokument planistyczny, dokument zawierający całą strukturę 

celów zadań. On jest żywy, elastyczny, posiada cechy adaptacyjne, więc myślę, 

że nad tym dokumentem jeszcze niejednokrotnie i my będziemy wspólnie 

debatować. Nie chcę wchodzić w szczegóły. O tej Strategii rozmawialiśmy. 

Pokazuje tylko, że pokazujemy dobre praktyki: 2 obszary - "Plan Rozwoju 

Lokalnego" i "Plan Rozwoju Instytucjonalnego". To były dwa strategiczne 

dokumenty, które wspólnie wypracowaliśmy, wspólnie z mieszkańcami przy 

zaangażowaniu wielu osób. Przekłada się to na wniosek w kwocie 42 mln – 10 

mln euro, liczone po kursie z ubiegłego roku, więc 42,5 mln zł – o te pieniądze 

sięgamy. Czekamy na ostateczną decyzję, czy te środki norweskie zostaną nam 

przyznane. Jeżeli chodzi o ład przestrzenny, chcę podziękować – Wydział 

Planowania i Rozwoju, Wydział Mienia Komunalnego. Dobra współpraca, ale 

też pochwalę Wydział Budownictwa Starostwa Powiatowego i Wydziału 

Geodezji w Starostwie. Dobra współpraca – dzielimy działki, sprzedają się te 

działki. Mamy dobrą ofertę i pod budownictwo jednorodzinne i pod 

budownictwo wielorodzinne. Taka jedna tylko liczba: 430 nowych domów 

wybudowanych od podstaw w ostatnich 6 latach. To świadczy, że ludzie chcą 

się w Ostrowcu budować, że kupują działki, że inwestują, że wiążą swoje 

decyzje życiowe z Ostrowcem. Tylko w 2020 r. wydano 234 decyzje  

o warunkach zabudowy. Czytaj: jest duży ruch inwestycyjny, mimo tego, że to 

wszystko drożeje. Tu mamy wyszczególnione w szczególności, jakie 

inwestycje, ale chcę pokazać, zwrócić uwagę na dwie rzeczy – jest złożone  

2 wnioski o pozwolenie na budowę: jeden przy ul. Stokłosy na 22 budynki 

jednorodzinne, drugi przy ul. Sienkiewicza na 24. To już są zamierzenia 

inwestycyjne prywatne, gdzie tacy deweloperzy wchodzą do Ostrowca i budują. 

Czytaj: musieli poznać zasobność rynku i za chwilę takie mieszkania będą się 

sprzedawać. To jest wysiłkiem wielu firm, wielu jednostek, zakładów 
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budżetowych, które pracują na rzecz miasta Ostrowca i zatrudniają naszych 

mieszkańców. To zadłużenie nie spłaciło się samo. Jak Państwo widzicie, 

wystartowaliśmy z długiem 53-54 mln. W całości został spłacony. Nie płacimy 

żadnych odsetek, nie mamy żadnych kredytów, nie mamy żadnych zobowiązań  

i w ten sposób możemy, no powiem z lekkim optymizmem, naprawdę lekkim, 

spojrzeć w przyszłość. Jak Państwo spojrzycie, to 79 gmin, miast, samorządów 

na 2,5 tys. samorządów nie ma żadnego zadłużenia. No, to świadczy o tym, że 

wiele, zdecydowana większość naszych miast ma potężne problemy finansowe, 

i nie ma im co, że tak powiem wchodzić w ich skórę, bo jak ktoś ma olbrzymie 

długi i olbrzymie kredyty, no ciężko mu funkcjonować. Nie jest tak odważny jak 

miasto Ostrowiec, gdzie możemy wiele rzeczy robić i wychodzić z wieloma 

inicjatywami. Od 2015 r. wspólnie z Państwem i z Państwa poprzednikami nie 

podnosimy podatków lokalnych, nie sięgamy do kieszeni podatnika, co nas też 

wyróżnia na tle innych samorządów. Środki zewnętrzne i inwestycje, które 

wykonaliśmy – nie wyczytuję. Macie Państwo tutaj 18 zadań, które w ubiegłym 

roku, bo raport dotyczy też roku 2020 przede wszystkim – wykazane, które 

inwestycje w cyklu rocznym i dwuletnim były robione ze wsparciem i funduszu 

dróg samorządowych, Rządowego Funduszu i Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego i Banku Gospodarstwa 

Krajowego. Więc ubiegły rok inwestycyjnie był takim dobrym rokiem, bogatym 

rokiem. Tu z przykrością muszę powiedzieć, że przygotowani jesteśmy  

i zawnioskowaliśmy też o kilkanaście takich nowych modernizacji. Niestety, to 

na czerwono – nie zostało uznane, nie dostaliśmy na remonty naszych ulic, 

naszych dróg. To jest Fundusz Inicjatyw Lokalnych. Mówiliśmy o tym – 

pierwsze rozdanie, bardzo czytelne, bardzo klarowne polegające na algorytmie. 

Kolejne dwa uznaniowe. Wspólnie z 20 samorządami województwa 

świętokrzyskiego zwracaliśmy się tutaj do Premiera Mateusza Morawieckiego o 

to, by też spojrzał na to, że ten samorząd trzeba traktować wspólnie. Bo to dobro 

wspólne przynosi to jakieś efekty, bo widzimy, że już dzisiaj znowu znajdujemy 

się na niektórych listach rankingowych. Chciałoby się zrealizować te 

inwestycje. I mogę zapewnić, że te inwestycje, o które wnioskowaliśmy, będą 

wykonane. Być może będzie to trochę dłużej trwało, ale nie zrezygnujemy  

z żadnej. Jeżeli chodzi o infrastrukturę, to tak jak już Państwu wcześniej 

mówiłem, inwestujemy i w Ostrowiecki Browar Kultury, który jest taką perłą 

dla Ostrowca. Zazdroszczą nam inni samorządowcy, że mamy taki obiekt,  

a przede wszystkim cieszę się z uznania mieszkańców, w oczach mieszkańców, 

bo coraz więcej mieszkańców, że tak powiem, z utęsknieniem czekało na 

otwarcie Browaru Kultury, na otwarcie kina, na otwarcie Biblioteki, na otwarcie 

też tej mini kawiarni, w tym obiekcie. Więc obiekt tętni życiem. Zmienia się 

transport. Mamy nowe przystanki. Z nowej perspektywy – jesteśmy po 

przetargu, wyłoniliśmy firmę, za chwilę będą kolejne przystanki na naszych 

ulicach. Zmienia się Targowisko Miejskie. Tu też chcę – przyznam się Państwu 

– nie miałem świadomości, że ostrowieckie targowisko jest pod kątem obrotów  
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i podatków na 10 miejscu w kraju. Więc świadczy to o sile Ostrowca 

Świętokrzyskiego. Kiedy spojrzałem na wykaz subwencji zwrotów za zniesienie 

opłaty targowej, no to jesteśmy na 10 miejscu. Więc pokazuje, jak Targowisko 

w Ostrowcu Świętokrzyskim jest ważnym elementem na mapie gospodarczej 

tutaj miasta i ile tam podmiotów funkcjonuje. Stąd, wspieramy to Targowisko. 

W tej chwili też tam utrudnienia, bo jest realizacja inwestycji za ponad 1 mln zł. 

Kolejna inwestycja, po kolejnej hali i na tym nie koniec. Państwo widzieliście, 

które drogi otwieraliśmy. Krzemienna – wykonana, ale jeszcze do końca wprost 

nieodebrana, chociaż już ruch tam jest. Więc pokazuje – to są dziewicze ulice, 

takie, których wcześniej nie było, które zmieniły krajobraz tego krwiobiegu 

gospodarczego Ostrowca. Droga krajowa nr 9. Dalej poproszę jeszcze. Nasza 

krajowa droga – Generalna Dyrekcja. Jestem po wstępnej rozmowie  

z Dyrektorem Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad z Panem 

Krzysztofem Strzelczykiem z Kielc. Jestem, postaram się za chwilę umówić na 

kolejne spotkanie na żywo, żeby tutaj też mówić o tej drodze i żeby pokazywać, 

jak ona jest istotna i ważna, żeby do Ostrowca dojechać w szybkim tempie. 

Jeżeli chodzi o infrastrukturę: dzisiaj droga 754 – Zarząd Dróg Wojewódzkich. 

Jesteśmy już tutaj po długich rozmowach. Wiele korespondencji. Dzisiaj miałem 

przyjemność rozmowy z radnymi Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

Podtrzymaliśmy swoje wcześniejsze deklaracje. Państwo głosowaliście m.in. za 

tym, jako radni. W dniu dzisiejszym podpisaliśmy dokumenty przygotowane 

przez Wydział Mienia Komunalnego i tutaj Wiceprezydenta deklarując 

zrzeczenie się z tych roszczeń, za te grunty, żeby już nie było argumentu, że coś 

stoi na przeszkodzie. Jest ZRID, więc jest z naszej strony pełna otwartość na 

współpracę. Rozumiemy, jak ważny to jest interes społeczny. Takie pisma 

dzisiaj wyjdą. Wyszły już do Pana Marszałka Andrzeja Bentkowskiego i Pana 

Wojewody Zbigniewa Koniusza, o takiej decyzji z konkretną ilością tych 

działek. Czekamy teraz tylko na fizyczną realizację. Jeżeli chodzi o inwestycje 

drogowe zrealizowane w 2020 r., to też nie wyczytuję ich. Macie Państwo je 

wypisane. Widać ile one kosztowały. Nie wszystkie jeszcze są zakończone, bo 

np. łącznik Chrzanowskiego z Furmańską za 16 mln 878 tys. jest w trakcie 

realizacji. To jest nasze największe zadanie drogowe w tej chwili w Ostrowcu 

Świętokrzyskim, ale w dobrym tempie budowane. Ono otworzy też tereny przy 

tutaj, między Kilińskiego i to na pewno będzie z korzyścią dla wielu firm. Tutaj 

już mam zapowiedź, że obiecałem wszystkim Państwu, żeby skrócić, więc 

płynnie przechodzę. Nie wymieniam tych wybranych inwestycji. Nie mówię  

o cenach, bo mamy dobre ceny. Jesteśmy dobrze sklasyfikowani jako samorząd. 

Mamy niskie ceny usług komunalnych, co dostrzegają inni. Mamy dobry system 

ciepłowniczy. Tu tylko dygresja – miałem przyjemność uczestniczyć jako 

reprezentant Zarządu Związku Miast Polskich, w takiej konferencji  

o ciepłownictwie. Niestety, spekulacja na certyfikatach CO2 przełoży się na cenę 

ciepła. I to jest niewytłumaczalne, że przerzuca się te koszty na mieszkańców, 

kosztem spekulacji. Jeżeli chodzi o dotacje celowe i jak gdyby wsparcie, to 
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podpisaliśmy też umowę z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska. 

Wspieramy – coraz więcej osób chce sięgać po środki i do miasta i o środki 

zewnętrzne. O oświacie i wychowaniu moglibyśmy mówić dużo. Jest to 

najlepsza inwestycja, która się zwraca w najdłuższym czasie, ale zwraca się 

najlepiej. Inwestujemy w przedszkola, inwestujemy w naszą oświatę. Tu 

pokazujemy tylko tak króciutko. Różnica: oświata kosztowała miasto Ostrowiec 

Świętokrzyski w 2020 r. 69 mln zł. Z budżetu państwa dostaliśmy 38 mln, 

dokładamy 31 mln. Więc pokazuje skalę problemu w tej oświacie i ile musimy 

dokładać z kasy miejskiej, z pieniędzy podatnika. Nie wchodzę w szczegóły. No 

powiem tak, przezornie zakupiliśmy wcześniej te laptopy. Okazało się, że  

w dobie zdalnego nauczania one się świetnie przydały. Byliśmy przygotowani, 

ale to tak jak mówię, nikt tego nie przewidział. Nie chcę wymieniać 

modernizacji w placówkach oświatowych, w szkołach, przedszkolach, bo one są 

wyszczególnione. Widzicie je Państwo. W ubiegłym roku wydaliśmy 1 mln 400 

tys. zł. Chcę podziękować kadrze oświatowej, tutaj na ręce pana Naczelnika 

Jana Malinowskiego. Mamy dobrą kadrę, mamy dobrych nauczycieli, mamy 

świetnych uczniów, dobrze przygotowane dzieci, więc mogę tylko pogratulować 

i na pewno to, co zapowiedzieliśmy – stypendia 10 tys. zł dla naszych 

najlepszych uczniów we wrześniu powinny być przyznane. Minimum 10 takich 

stypendiów. W zeszłym roku zapłaciliśmy 180 tys. samych odsetek. W tym roku 

nie płacimy ich wcale, więc dzielimy się: i z najlepszymi nauczycielami,  

i z najlepszymi uczniami, żeby pokazać, że warto się uczyć, warto inwestować. 

To samo z kulturą. Mimo zamknięcia, i mimo tego, że i Browar Kultury nie 

funkcjonował, i MCK, i Biuro Wystaw i Biblioteka – nikt nie został zwolniony, 

wszystko funkcjonuje. Za Browar Kultury miałem przyjemność i zaszczyt 

odebrać główną nagrodę na Zamku Królewskim w Warszawie – "Modernizacja 

na miarę XXI wieku". To jest powiem piękne wyróżnienie, ale ten obiekt 

zachwyca wszystkich. Ostatnio tutaj Wiceprezydent Piotr Dasios miał też taką 

komisję konkursową w innym obszarze, i też ta komisja była zachwycona 

Browarem Kultury. Drodzy Państwo! 30 lat samorządności upłynęło nie 

wiadomo kiedy, ale trzeba powiedzieć jedną rzecz, trzeba być ślepym  

i zawistnym, żeby nie widzieć, jak zmieniły się nasze miasta, jak zmieniły się 

nasze małe ojczyzny, jaki jest postęp, ile zostało wykonanych robót 

inwestycyjnych, modernizacyjnych, infrastrukturalnych w obszarze kultury, 

obszarze oświaty. Naprawdę, najlepsza reforma po 1989 r., to była reforma 

samorządu. Trochę z niepokojem patrzę w przyszłość, ale to pozostawiam 

wszystkim do dygresji. Dziękuję Państwu Radnym za to, że w trudnych 

sytuacjach potrafimy się też znaleźć, jako jedni z pierwszych i potrafimy się 

podzielić. Wiemy, jakie zniszczenia, niosą za sobą powodzie. Wsparliśmy  

m.in. Gminę Jasło, były podziękowania z tej Gminy na ręce Pani 

Przewodniczącej. Warto się dzielić, warto wspierać, warto pomagać, tak jak 

wspieramy np. szpital powiatowy. Nie wiemy, co ze szpitalami, czy one będą 

finansowane z budżetu państwa, czy nie. Wyrok Trybunału Konstytucyjnego 
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mówi, że za długi szpitali nie odpowiadają powiaty, ale to wszystko przed nami, 

to wszystko w trakcie. Nie ustajemy. Staramy się wspierać. Państwo widzicie, 

ile w zeszłym roku wydaliśmy pieniędzy, w tym roku Państwo też już 

głosowaliście na ostatniej sesji Rady Miasta – pomoc dla szpitala. Warto 

inwestować, warto budować markę, bo jeszcze jest co wspierać, i jeszcze jest 

wiele rzeczy do zrobienia. Drodzy Państwo w telegraficznym skrócie "Raport  

o stanie Gminy, Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego za rok 2020". Państwo 

macie w szczegółach ten raport na 254 stronach. Bardzo dziękuję jeszcze raz 

Państwu.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję, Panie Prezydencie. 

Zachęcam Państwa Radnych do wnikliwego przeanalizowania tych 254 stron 

raportu, bo jest co poczytać, jest nad czym się zastanowić i oczywiście 

będziemy dyskutować, jak wspomniałam w czerwcu – w drugiej połowie 

czerwca na sesji absolutoryjnej. 

 

 

Ad IV/Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

1) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – A teraz przechodzimy do IV 

punktu porządku obrad dzisiejszej sesji. Mianowicie – "Podjęcie uchwał  

w sprawach." Jako pierwszy projekt uchwały dot. określenia zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 

Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Samorządową. Proszę 

Przewodniczącego Komisji o zabranie głosu i podania nam opinii Komisji. 

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Pani Przewodnicząca, 

Komisja Samorządowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przejdziemy do 

głosowania nad projektem uchwały dotyczącej określenia zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy.  

Oczywiście będę wyczytywała kolejno Państwa Radnych z listy obecności,  

a Państwo będą przedstawiać swoje stanowisko: "jestem za", "jestem przeciw", 

czy też "wstrzymałam się" lub "wstrzymałem się od głosu". Głosujemy pierwszy 

projekt uchwały, o którym przed chwilą mówiłam. Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za przyjęciem uchwały. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Duda Renata.  

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek, jestem za. Sajda 

Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

I Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur. Zawadzki 

Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie określenia zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy  

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLVI/58/2021 – załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

2) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Przechodzimy do kolejnego 

projektu uchwały dotyczącej określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego. Projekt uchwały był również opiniowany przez Komisję 

Samorządową. Proszę Przewodniczącego Komisji o zabranie głosu.  

Przewodniczący Komisji Samorządowej – K. Kutryba – Komisja Samorządowa 

również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały dotyczącej określenia wzoru wniosku  
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o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego. Głosujemy: Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek, jestem za. Sajda 

Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

I Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur. Zawadzki 

Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że i tę uchwałę 

podjęliśmy również jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie określenia wzoru wniosku  

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLVI/59/2021 – załącznik nr 6 do protokołu. 
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3) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy wyrażenia zgody na bezprzetargowe wynajęcie nieruchomości. 

Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. 

Proszę Wiceprzewodniczącego Komisji o podanie nam opinii Komisji. Proszę  

o zabranie głosu Radnego Artura Zawadzkiego.  

Wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – A. Zawadzki – Pani 

Przewodnicząca, Komisja Strategii pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

wynajęcie nieruchomości. Głosujemy: Choinka Stanisław. 

 Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek, jestem za. Sajda 

Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

I Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur. Zawadzki 

Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

bezprzetargowe wynajęcie nieruchomości (imienny wykaz głosowania stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLVI/60/2021 – załącznik nr 8 do protokołu. 

 

 

4) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy zbycia nieruchomości o łącznej pow. 0,6520 ha położonej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim przy ul. Kuźnia. Projekt uchwały był opiniowany przez 

Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę Wiceprzewodniczącego Komisji  

o zabranie głosu.  

Wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – A. Zawadzki – 

Komisja Strategii pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały dot. zbycia nieruchomości o łącznej pow. 0,6520 

ha położonej w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Kuźnia.  

I głosujemy: Stanisław Choinka. 

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek, jestem za. Sajda 

Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

I Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur. Zawadzki 

Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę również 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9  do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLVI/61/2021 – załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

5) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały 

dotyczy zbycia części nieruchomości o łącznej pow.  0,0218 ha położonej  

w Ostrowcu Świętokrzyskim przy ul. Lucjana Rydla. Projekt uchwały był 

opiniowany przez Komisję Strategii i Rozwoju Miasta. Proszę 

Wiceprzewodniczącego Komisji o podanie nam opinii Komisji.  

Wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta – A. Zawadzki – 

Komisja Strategii również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Dziękuję. Czy Państwo Radni mają 

pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie głosujemy projekt 

uchwały dotyczący zbycia części nieruchomości położonej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim przy ul. Lucjana Rydla. Choinka Stanisław.  

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 
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Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek, jestem za. Sajda 

Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

I Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur. Zawadzki 

Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę tę również 

podjęliśmy jednogłośnie. 

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę w sprawie zbycia części nieruchomości 

(imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLVI/62/2021 – załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

6) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kolejny projekt uchwały 

zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na rok 2021. Projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetu. Ponieważ nie ma Przewodniczącego Komisji, bo jest chory, więc 

pozwolę sobie przedstawić państwu opinię Komisji. Komisja Budżetu również 

pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. Czy Państwo Radni mają uwagi, 

zapytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021.  

Głosujemy: Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  
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Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek, jestem za. Sajda 

Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

I Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur. Zawadzki 

Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że uchwałę 

podjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na rok 2021 (imienny 

wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLVI/63/2021 – załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

7) Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – I ostatni w tym punkcie projekt 

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. Pozwolę sobie również 

stwierdzić, że Komisja pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. Czy 

Państwo Radni mają pytania do projektu tej uchwały? Nie widzę. W takim razie 

głosujemy projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021-2029. 

Głosujemy: Choinka Stanisław. 

Radny St. Choinka – Choinka Stanisław, jestem za. 

Radna R. Duda – Renata Duda, jestem za. 
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Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Głąb Artur.  

Radny A. Głąb – Artur Głąb, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kaszuba Dariusz.  

Radny D. Kaszuba – Dariusz Kaszuba, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Kutryba Kamil.  

Radny K. Kutryba – Kamil Kutryba, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Łata Mariusz. 

Radny M. Łata – Mariusz Łata, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Maj Grażyna.  

Radna G. Maj – Grażyna Maj, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Marzec Marcin. 

Radny M. Marzec – Marcin Marzec, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pałka Andrzej. 

Radny A. Pałka – Andrzej Pałka, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Pikus Joanna. 

Radna J. Pikus – Joanna Pikus, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Renduda-Dudek, jestem za. Sajda 

Włodzimierz.  

Radny Wł. Sajda – Włodzimierz Sajda, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Woźnicka-Kuzdak Marta. 

Radna M. Woźnicka-Kuzdak – Marta Woźnicka-Kuzdak, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wójcik Karol.  

Radny K. Wójcik – Karol Wójcik, jestem za.  

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wrona Jerzy.  

Radny J. Wrona – Jerzy Wrona, jestem za.  

I Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek –  I Zawadzki Artur. Zawadzki 

Artur.  

Radny A. Zawadzki – Zawadzki Artur, jestem za. 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Stwierdzam, że projekt uchwały 

również i ten przyjęliśmy jednogłośnie.  

 

Radni RM jednogłośnie podjęli uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2021-2029  (imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 15  do protokołu). 

 

Patrz uchwała Nr XLVI/64/2021 – załącznik nr 16 do protokołu. 
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Ad V/ Zamknięcie sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. 

 

Przewodnicząca RM – I. Renduda-Dudek – Wyczerpaliśmy punkt IV porządku 

obrad, pozostał nam punkt V. A więc zamykam obrady XLVI nadzwyczajnej 

sesji Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Do widzenia Państwu. 

 
Sesja Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego zakończyła się o godz. 14.47. 

 

Protokołowały: Przewodniczyła: 

  

Marta Kamińska Przewodnicząca Rady Miasta 

Magdalena Połetek Ostrowca Świętokrzyskiego 

  

 Irena Renduda-Dudek 

 

 


